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PhDr. Čižmár: 

Interpelácia smeruje už k raz dotazovanému nešťastnému múriku medzi gréckokatolíckym 

a rímskokatolíckym chrámom. Chcem sa opýtať v akom stave je riešenie rekonštrukcie alebo 

dokončenie rekonštrukcie tohto miesta. Vieme všetci, boli sme takto informovaní, že 

pôvodne je naprojektovaný takýmto spôsobom, s takýmto ukončením. Po vzhliadnutí faktúr 

a prefinancovania prác na mestskom webe som si všimol, že spoločnosť Eurovia 

prefinancovala niekoľko sto tisíc eur na projekte revitalizácia verejných priestranstiev mesta 

Trebišov. Vzhľadom nato, že ide o historické centrum mesta, že ide o miesto, ktoré je 

v blízkosti súsošia, by som sa rád opýtal ako vedenia, neuvažovali ste s možnosťou osloviť 

túto firmu, aby tak, ako to urobila nielen ona v prípade mnohých miest na Slovensku, keď aj 

z použitých prostriedkov sa podieľa na spolufinancovaní športu a kultúrnych podujatí, aby 

ich zafinancovala alebo resp. dokončila túto rekonštrukciu, aby ten výsledky efekt bol 

v požadovanej kvalite nie tak, ako je teraz. Takže k tomu smeruje moja prvá interpelácia. 

Myslím si, že to je taký štandardný postup zo strany veľkých spoločnosti. 
 

Ing. Kolesár: 

K prvej interpelácii, so spoločnosťou Eurovia bolo rokované, ale musím vás pán poslanec 

informovať, že tak, ako ste použili pojem štandardné postupy, štandardný postup je, že 

nároky, ktoré ste spomínali sa dohadujú pri uzatvorení kontraktu, nie pri ukončení kontraktu. 

Spoločnosť Eurovia nebola ochotná akceptovať žiadne ďalšie dodatočné požiadavky, pretože 

všetky takéto nároky boli realizované v čase po zahájení kontraktu. Dodatočne Eurovia bola 

aj tak ústretová, čo sa týka priamo výkonu revitalizácie, či už postavenia, resp. nepostavenia 

retarderov a dopracovania kruhového objazdu na križovatke T. G. Masaryka a M. R. 

Štefánika, ale akékoľvek ďalšie dodatočné nároky vami spomínané nebola ochotná 

akceptovať stým, že všetky záležitosti dohodnuté pri zahájení kontraktu boli naplnené podľa 

dohôd.  
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